
   

 
 

  

 
 

Josep González: “Catalunya s’ha de concentrar en fer 
créixer l’economia” 

El president de PIMEC fa un balanç del 2018 i parla de les previsions per al 2019 en un 
esmorzar amb periodistes 

Barcelona, 11 de desembre de 2018. “Catalunya s’ha de concentrar en fer créixer 
l’economia”. Així ho ha dit el president de PIMEC, Josep González, en un esmorzar 
amb periodistes a l’Auditori de la seu de la patronal a Barcelona. Acompanyat per Miquel 
Camps, vicepresident de PIMEC, Carme Garcia, membre del Comitè Executiu i 
Antoni Cañete, secretari general de PIMEC, el president ha assegurat que aquest 
creixement de l’economia catalana implica, entre altres qüestions, “una baixada del 
cost de l’energia o una fiscalitat adaptada per a pimes”. També ha parlat del fet que 
hi ha més d'un 10% d'atur mentre les empreses tenen dificultats per trobar alguns perfils 
professionals. Per això, ha defensat ajustar l’oferta formativa a les necessitats reals de 
les pimes. 

Durant la seva intervenció, el president de PIMEC ha recordat la importància de “tirar 
endavant els Pressupostos Generals de l’Estat i els de la Generalitat per tal de garantir 
una estabilitat política i econòmica”, tal com ja va demanar PIMEC el passat mes de 
novembre. 

D’altra banda, ha fet un balanç del 2018 pel que fa l'entitat: “PIMEC segueix creixent; 
supera els 130.000 socis i les 300 associacions sectorials i, com sempre, finalitza 
l’any amb superàvit”. Així mateix, s’ha mostrat satisfet de la Plataforma Pymes, un 
nou espai que neix amb l’objectiu de fer una defensa real de les pimes i autònoms de 
l’Estat espanyol. PIMEC exerceix la vicepresidència primera i tercera d’aquesta 
organització amb un nucli estable d’organitzacions empresarials d’àmbit territorial, 
sectorial i multisectorial. 

En referència als 12 informes que PIMEC ha presentat aquest 2018, González ha 
denunciat la mala connectivat als polígons industrials de Catalunya o la necessitat 
d'acabar amb la temporalitat laboral.  

Finalment, el president de PIMEC ha lamentat que encara no s’hagi arribat a un acord 
per solucionar el vell conflicte de la representativitat institucional i ha mostrat la seva 
voluntat perquè així sigui: “hem de ser capaços de poder dibuixar un futur mapa de 
representació patronal amb força i unitat d’acció”, ha conclòs González. 
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